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Happy Buddies
大手牽小手

小一預備班
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2023-2024
周二、周四

增益及延展課程

傳統民間技藝

BLUE-BOT機械人

MICRO:BIT積木編程

童心童趣---童詩

滑出個未來

繽紛樂敲擊
上列為部分活動名稱



吳兆盈老師

齊來認識新老師

    大家好，我是吳兆盈老師，很高興可以加入梁小任教體育科。

    過去，我是一名田徑運動員，後期轉型成為教練，我希望用過

往的經驗和知識來培養新一代的運動員。因為我相信，運動不僅能

夠強身健體，更能從中學會如何面對挑戰、提升自我。

    在工餘時間，我熱愛行山。對我來說，行山不僅是一種運動，

也是一種與大自然接觸、尋找內心平靜的生活方式。我期待把這種

熱情和愛好帶給同學們，讓大家了解運動的多元性。

    在新學期裡，透過與大家一起做運動，一起建立健康的生活模

式和鍛煉強健的體魄！

敬師日活動

Hello! I am Mr. Nigel and this year I am teaching English to P1, P2 and
P6. After school, I am also teaching Drama Club for P3-P5 elites, as well
as Interview Preparation for P6. Born in the USA and now living in Hong
Kong, I very much appreciate cultural differences and want to enable my
students to interact with peoples of all kinds. I also believe that attitude,
effort, manners and teamwork are of critical importance! By working
together, we can surely achieve great things.

In my free time, I usually stay active by playing basketball, working out at
the gym, and going for walks. I also love eating all the delicious food in
Hong Kong and spending time with my two cats. It has been wonderful
so far teaching all the happy children at NTWJWA Leung Sing Tak
Primary!

Mr. Nigel

學生感言



中秋提燈遊校園

2022-2023學年

特定用途收費收支狀況

註：下學期將豁免特定用途收費


